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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2022 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2022 på 

Björbäcks ridklubb. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Lasse Åkerström, Thyra Romberg, Maud Delling, Emelie 

Andersson och Jennie Dahlström. 

Närvarande digitalt via Teams: Karolina Svensson.  

Del av tid:  

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Linnea Bäckman, Eva Åkerström, Emma Mårtensdotter och Johanna 

Halldén. 

Björbäcks Ridklubb, Thyra berättade lite om föreningen och vad de har på gång. De 

samarbetar med Flammabygget och hjälper varandra vid tävlingar. De har även lite 

samarbete med Caprifolen. Maud berättade att klubbarna i Laholm ska träffa kommunen 

och framföra att de vill se en ridskola i kommunen. 

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Lasse Åkerström. 

4. Föregående mötesprotokoll, Karolina och Jeanette tar fram underlag för en eventuell 

höjning av arvodet för våra ledare utan F-skattsedel som håller utbildningar och kurser i 

distriktet, till sista styrelsemötet i år. 

Till nästa möte får alla fundera över vad vi ska ge för gåva till våra föreningar som firar 

jubileum. Då det blir dyrt med rosetter till en tävling kom förslag på tavla, staty eller buckla. 

5. Ekonomin, en ekonomisk rapport kommer presenteras vid nästa styrelsemöte. 

6. Kansliet, inget att rapportera.  

7. DUS, tyvärr blev båda sommarträffarna inställda på grund av för få anmälda.  

Vi i stallet är inplanerat till den 9 oktober och käpphäst-DM ska vara på Falkenbergsortens 

ryttarförening den 4 september. AGRIA har skickat priser till tävlingen. De kommer även 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2022 

skicka rosetter och minihinder. 

Det kommer vara en central konferens med CUS vid Ridsportsforum den 15–16 oktober. 

8. Distriktsombudsperson, Inget att rapportera. 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, Malin och Maud har varit på fortbildning för BAS-utbildare. Det är en stor förändring på 

gång som kommer lanseras den 1 november. Vi planerar för en utbildning den 19 november 

i södra Halland och en i norr i början på januari. 

Hallandsmästerskapen blir till våren med liknande koncept som förra året där ridskolorna 

filmar sina ritter och skickar in för bedömning samt en fysisk träff med teoriprov och 

praktiskt prov. Maud undersöker om det är något i reglerna som ska ändras. 

En säkerhetskurs är inplanerad till den 30 oktober. 

De har även pratat om fortbildning för våra ridlärare i distriktet. 

Det finns nu en Facebook-grupp för enbart ridlärare där man kan kommunicera och tipsa 

varandra. 

TS, första träffen för ryttarutveckling har varit med en avsutten träff på Björkäng där Åsa 

Agmyr höll ett pass om etik och moral. Ylva Rubin föreläste om hästen munnar och olika 

bett. TS planerar för Ryttarutveckling häst för ryttare i åldern 16–25 till nästa år. 

Vi har nu fått en grenledare i WE som heter Anna Barrefors och hoppas att vi nu kan få igång 

denna gren i Halland framöver. 

Det har varit Smileydressyr på Viskadalen. Det blev en lyckad dag som vi hoppas kommer 

sprida sig till nästa gång så det kommer fler deltagare. Karolina var där och höll en liten 

föreläsning innan start. 

En kurs för tävlingsledare är inplanerad till den 12 oktober. 

10. Övriga frågor  

a) Distriktsträffen den 5 september, Varje sektion förbereder en presentation om vad som 

är på gång. Vi kommer även lyfta dom frågor och diskussionsämnen som de har fått föreslå 

när de anmäler sig. 

b) Agria, nytt förslag på avtal ska gås igenom vid nästa avstämningsmöte den 1 september. 

Mötet hade inga synpunkter på det avtal som vi har idag. 

c) Nyhetsbrev #3, nästa nyhetsbrev planeras att komma ut i början på oktober. Varje sektion 

mailar info till Jeanette så fort som möjligt. 

d) Flammabygget, Jeanette och Maud har tillsammans med Anna Reilly från Svenska 

ridsportförbundet besökt Flammabyggets ridklubb som har ansökt om medlemskap i 

förbundet. Vid besöket noterades några brister på anläggningen och i stallet. Klubben har 

efter besöket åtgärdat bristerna och skickat in bilder till distriktet. 

Mötet beslutade att tillstyrka ansökan om medlemskap. 

e) Trygga ledare, vi fick i våras ett bidrag från förbundet på 10 500;- som vi kan använda till 

en eventuell föreläsning. DUS har planer på att bjuda in Erik Grönberg – Inte ensam aldrig 
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glömd till en föreläsning i höst. De har möte inom kort och planerar vidare och hör av sig om 

de vill ha hjälp. 

f) Ridsportforum 15–16 oktober, vi inväntar inbjudan och mer information från förbundet 

innan vi bestämmer vilka som ska åka. Jeanette skickar ut inbjudan till alla så fort den 

kommer. 

11. Nästa möte, blir den 19 september kl 19.00 (Fika från 18.30) för alla förtroendevalda på 

Forf. Nästa styrelsemöte är den 17 oktober kl. 18.30 på Ätrabygdens ridklubb. 

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Lass Åkerström, justeringsman      

 

 

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare    
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